

GOLDCHESS ASIA NEWS

国金亚洲顾问公司董事周可祺先生获中国市场领先的生物医药专业投资机构—倚锋资本（CHINA EFUNG CAPITAL）的邀请，于2023年10月15日应邀参访倚锋资本的深圳福田总办公室，并获倚锋资本投资总监、澳门大学优秀校友马瑞博士热情接待，并双方共同探讨国内及国际生物医药及医疗器械的最新趋势及2024年市场前景。会面中周先生恭贺倚锋资本在中国风险投资行业权威报告中的中国风险投资研究院：2023中国风险投资行业年度榜单-金投奖榜单-年中榜，荣膺为2023年度中国最佳医疗健康领域投资机构 TOP30。

GoldChess Director Mr. Danny Chau (Vice-Chairman of University of Macau Alumni Association) was invited by CHINA EFUNG CAPITAL to visit the EFUNG Shenzhen Office on 15th October 2023 and received by Investment Director Dr. Ruima (Outstanding alumnus of University of Macau) in the SZ Futian Office. Both sides shared their insights and previews of the latest industrial trend and 2024 Chinese and international market of Biopharmaceutical and medical devices sector. Mr. Chau expressed the congratulations to EFUNG have been honorary elected in the TOP30 of 2023 China Best Investment List of Medical & Health (CVCRI 2023China Venture Capital Annual List, Golden Investment Mid-Year Prize List) by the national authoritative China Venture Capital Research Institute.

